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§ 5 
Information från stadsdelsförvaltningen  

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsdirektör Karin Bülow informerar om att den 18 april 
genomförde de förebyggande verksamheterna i äldreomsorgen 
Seniordagen i Skarpnäcks kulturhus. Dagen innehöll en mässa med 
olika utställare som polis och räddningstjänst. Det hölls 
föreläsningar och erbjöds prova på aktiviteter. Drygt 250 personer 
deltog. 
  
Vidare berättar hon att förvaltningen planerar för årets 
Trygghetstorg, det datum som tidigare meddelats (22/5) behöver 
ändras för att samtliga aktörer ska kunna delta. Karin återkommer 
med nytt datum. 
  
Avdelningschef Johanna Hult informerar om att arbetet löper på bra 
med att ordna med ny lokal för Björkhagens fritidsgård, aktuellt är 
en lokal som förvaltningen redan hyr men som i dagsläget endast 
används på dagtid. 
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§ 6 
Nämndens frågor till förvaltningen  

Sammanfattning av ärendet  
Inga frågor ställdes. 
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§ 9 
Dataskyddsombud för Skarpnäcks stadsdelsnämnd 
enligt GDPR och brottsdatalagen under perioden 1 maj - 
31 augusti  
SKA 2024/158 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden utser Elisabet Tullgren till 

dataskyddsombud för Skarpnäcks stadsdelsnämnd enligt 
GDPR och brottsdatalagen under perioden 1 maj – 31 
augusti 2024. 

2. Stadsdelsnämnden utser åter Julia Ögren till 
dataskyddsombud för Skarpnäcks stadsdelsnämnd enligt 
GDPR och brottsdatalagen från den 1 september 2024. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Den 25 maj 2018 ersattes den dåvarande personuppgiftslagen (PuL) 
av EU:s dataskyddsförordning, GDPR (General Data Protection 
Regulation). GDPR syftar till att ytterligare stärka enskilda 
personers integritet. En av följderna av GDPR är att varje 
myndighet (i det här fallet stadsdelsnämnden) måste ha utsett ett 
dataskyddsombud. Dataskyddsombudet ska ha en kontrollerande 
och rådgivande funktion i nämndens arbete med att hantera 
personuppgifter. Dataskyddsombudet ska kunna agera självständigt 
och oberoende och ska rapportera till förvaltningsledningen. 
 
Samma dag som GDPR antogs också EU:s dataskyddsdirektiv. Det 
reglerar behandlingen av personuppgifter inom ramen för att 
förebygga, utreda, avslöja och lagföra brott. Då direktivet till 
skillnad från förordningen inte är direkt tillämpligt, har det 
införlivats i svensk lag genom brottsdatalagen (2018:1177). Då 
nämnden verkställer rättsliga påföljder i form av till exempel vård i 
enligt SoL, LVU och LVM, är brottsdatalagen tillämplig på 
personuppgiftsbehandlingar för dessa syften. Ett dataskyddsombud 
också för denna lag ska därför utses, och det finns ingenting som 
hindrar att nämnden utser samma dataskyddsombud för 
brottsdatalagen som för GDPR. 
 
Julia Ögren utsågs den 26 oktober 2023 till Skarpnäcks 
stadsdelsnämnds dataskyddsombud. Under perioden 1 maj – 31 
augusti är Julia Ögren frånvarande från sin tjänst, ett annat ombud 
behöver därför utses under denna period. Förvaltningen föreslår att 
Elisabet Tullgren utses till dataskyddsombud under den avsedda 
perioden. 
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Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2024/158-1 (Godkänd - R 1) Dataskyddsombud för 
Skarpnäcks stadsdelsnämnd enligt GDPR och 
brottsdatalagen under perioden 1 ma j - 31 augusti 
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§ 10 
Revidering av delegationsordningen för Skarpnäcks 
stadsdelsnämnd 2024  
SKA 2024/180 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd delegerar samtliga beslut som 

delegeras till tjänsteperson, och som anges i den bilagda 
delegationsordningen, till förvaltningschef enligt 7 kap. 6 § 
kommunallagen. 

2. Nämnden ger förvaltningschefen rätt att vidaredelegera 
ärendena till lägst den nivå som finns angiven i 
delegationsordningens kolumn ”Delegat”. 

3. Beslut som ska delegeras ska anmälas till stadsdelsnämnden 
i den ordning som anges i kolumnen ”Kommentar” i 
delegationsordningen. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Förvaltningen föreslår att nuvarande delegationsordning, som 
reviderades av stadsdelsnämnden senast den 26 oktober 2023, 
kompletteras och ändras under ärendegrupperna 4 – 
Förskoleverksamhet, 5 - Individ- och familjeomsorg för barn och 
unga – enskilda ärenden SoL .  7 – Individ- och familjeomsorg för 
barn och unga, enskilda ärenden LVU kompletteras med ärenden 
enligt den nya lagen Lag (2024:79) om placering av barn i skyddat 
boende, samt ärendegrupp 9 - Individ- och familjeomsorg för vuxna 
– enskilda ärenden SoL. Förvaltningen reviderar nummerordning 
och andra redaktionella ändringar efter fastställande i nämnden. 

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 1558111 Delegationsordningen inför 2024-04-25 med 
föreslagna ändringar 

 

Sida 7 (28)



 
 

Skarpnäcks stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 5/2024 
 

2024-04-25 

§ 11 
Laglig graffitivägg  
Svar på medborgarförslag 
SKA 2024/85 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd ger förvaltningen ett brett 

uppdrag att utreda om det går att finna en lämplig plats för 
en laglig graffitivägg inom stadsdelens gränser. Även 
driftskostnaderna bör beräknas och uppdraget återredovisas 
till nämnden 

  
och anför därutöver följande: 
  
Vi förstår och kan instämma i förvaltningens resonemang 
kring problem med den föreslagna placeringen i Kaninparken 
(Skarpaby lekplats). Vi inser också att förslaget är förbundet 
med driftskostnader som behöver vägas mot andra satsningar. 
  
Vi rödgröna finner dock att medborgarförslaget är i linje med 
vår syn på graffiti som en erkänd konstform och att det 
rödgröna styret gärna ser om det är möjligt att hitta en mer 
lämplig placering av en graffitivägg i stadsdelsområdet. Vi 
håller med förslagsställaren om att en rätt placerad 
graffitivägg kan bidra till en mer levande miljö och givande 
sysselsättning för unga och vuxna. Det finns ett flertal 
uppskattade graffitiväggar i Stockholm och andra städer som 
kan tjäna som exempel 

 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsnämnden har tagit emot ett medborgarförslag om laglig 
graffitivägg. Förslagsställaren anser att en laglig graffitivägg, om 
den placeras rätt, kan bidra till en mer levande miljö och en givande 
sysselsättning för unga och vuxna. Enligt förslaget skulle lämplig 
placering vara i Kaninparken mellan Skarpnäck och Bagarmossen. 
  
Förvaltningens erfarenhet är att där det idag finns lagliga 
graffitiväggar också finns problematik med klotter och 
nedskräpning på ytorna runtomkring. Såväl målning som sanering 
innebär en risk för spridning av mikroplaster. Utöver kostnaden för 
uppförandet av själva väggen är förvaltningens bedömning att en 
laglig graffitivägg är förenlig med stora driftskostnader. 
Förvaltningen anser att en laglig graffitivägg inte är prioriterad i 
jämförelse med andra angelägna upprustningsprojekt. 

Sida 8 (28)



 
 

Skarpnäcks stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 5/2024 
 

2024-04-25 

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till Miljöpartiets, 
Socialdemokraternas och Vänsterpartiets gemensamma förslag till 
beslut. 1:e vice ordförande yrkar bifall till förvaltningens förslag till 
beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns två 
förslag till beslut och det är Miljöpartiets, Socialdemokraternas och 
Vänsterpartiets gemensamma förslag samt förvaltningens förslag. 
Ordförande ställer förslagen mot varandra och finner att 
stadsdelsnämnden beslutar enligt miljöpartiets, socialdemokraternas 
och vänsterpartiets förslag. 

Reservationer 
1:e vice ordförande Henrietta Ludwig (C), ledamot Kristina Lutz 
m.fl (M), ledamot Lena Kling (L) och ledamot Sergej Salnikov 
(SD) reserverar sig mot beslutet. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2024/85-5 (Godkänd - R 1) Graffitivägg 
 1562545 graffiti_Bortredigerad 
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§ 12 
Skidspår från Hellas till Bagarmossen  
Svar på medborgarförslag 
SKA 2024/70 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 
2. Medborgarförslaget översänds till idrottsförvaltningen för 

kännedom. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsnämnden har tagit emot ett medborgarförslag om skidspår 
från Hellas till Bagarmossen. Förslagsställaren ska ha mött någon 
som spårade regelbundet i Hellas som på eget bevåg fortsatt spåra 
till Bagarmossen. Nu önskar förslagsställaren att initiativet 
permanentas. Stadsdelsförvaltningen anser att det vore rimligt att 
idrottsförvaltningen om möjligt utökar prepareringen av de skidspår 
som redan görs idag till att sträcka sig ända till Brotorpsstugan. 
Detta då en överenskommelse redan finns och idrottsnämnden är 
ansvarig nämnd för friluftsfrågorna i staden. 

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2024/70-3 (Godkänd - R 1) Skidspår från Hellas till 
Bagarmossen 

 1562562 skidspår bortredigerad 
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§ 13 
Skrivelse angående RSU-grupper  
Svar på skrivelse från Ann Hultmark Fridner (L) 
SKA 2024/121 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Skrivelsen rör frågor angående socialtjänstens samverkan kring 
barn- och ungdomar i RSU- och CSU-grupper i skolverksamhet. 
Ofta har dessa elever behov av insatser även från andra aktörer, som 
socialtjänsten och barn- och ungdomspsykiatrin och en politisk 
ambition har varit att de vid behov ska kunna integreras i grupperna. 
Skribenten ställer frågor kring hur socialtjänstens samverkan med 
stadens RSU- och CSU-grupper ser ut. 
 
Socialtjänsten får inte automatiskt information om när en elev 
placeras i RSU- eller CSU grupp. Socialtjänsten blir inkopplade om 
skolan väljer att upprätta en orosanmälan enligt 4 kap 1§ 
socialtjänstlagen. En viktig princip i socialtjänstens arbete är att de 
uppgifter som inhämtas är ändamålsenliga utifrån vad som ska 
utredas. 

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2024/121-2 (Godkänd - R 1) Tjänsteutlåtande - 
Skrivelse angående RSU-grupper  

 SKA 2024/121-1 Skrivelse angående RSU-grupper från 
tjänstgörande ersättare Ann Hultmark Fridner (L) 
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§ 17 
Motion om att öppna idrottslokalerna vid stadens skolor 
för barn och unga under loven  
Svar på remiss från kommunstyrelsen (dnr KS 2023/1388) 
SKA 2024/40 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
En motion av Andréa Hedin (M) om att öppna idrottslokalerna vid 
stadens skolor för barn och unga under loven har inkommit för 
yttrande. I skrivelsen anges att det i Stockholm råder det brist på 
idrottsanläggningar, vilket innebär att det är konkurrens om de tider 
som finns. Vidare beskrivs att bristen på idrottsanläggningar 
framförallt drabbar barn och unga som får sämre möjligheter att 
träna och idrotta. I syfte att öka möjligheterna till idrottande på 
stadens anläggningar året runt föreslår skribenten att 
kommunfullmäktige beslutar att uppdra till Skolfastigheter i 
Stockholm AB, utbildningsnämnden och idrottsnämnden att öppna 
stadens idrottsanläggningar och idrottshallar i anslutning till de 
kommunala skolorna under loven. 
 
Förvaltningen ser positivt på att samnyttja skolors idrottshallar för 
att ge föreningslivet bättre förutsättningar att bidra till att erbjuda en 
meningsfull fritid. Ansvaret för kommunal skola inom Stockholms 
stad ligger under utbildningsförvaltningen. Förvaltningen har 
således inte rådighet över de skolidrottshallar som finns inom 
stadsdelsområdet. Stadsdelsförvaltningen samverkar med 
utbildningsförvaltningen och även idrottsförvaltningen i olika 
sammanhang. Förvaltningen lyfter stadsdelsområdets perspektiv, 
behov och frågeställningar i samverkansmöten med ansvariga 
förvaltningar. 

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 1:e vice ordförande Henrietta Ludwig (C) yrkar 
bifall till Centerpartiets, Moderaternas och Liberalernas förslag. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns två 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag samt 
Centerpartiets, Moderaternas och Liberalernas gemensamma 
förslag. Ordförande ställer förslagen mot varandra och finner att 
stadsdelsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
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Reservation 
  
1:e vice ordförande Henrietta Ludwig (C) , ledamot Kristina Lutz 
m.fl. (M) och ledamot Lena Kling (L) reserverar sig mot beslutet till 
förmån för Centerpartiets, Moderaternas och Liberalernas 
gemensamma förslag enligt följande: 
  

Förslag till beslut 
Att tillstyrka motionen 
Att därutöver anföra: 
  

Vi tackar förvaltningen för svaret på motionen och gläds åt att 
förvaltningen precis som vi ser mycket positivt på att fler 
idrottshallar i anslutning till de kommunala skolorna kan bli 
bokningsbara under loven. Detta bekräftas också av 
idrottsförvaltningen som konstaterar att skolidrottshallar inte bokas 
ut under skolloven. 
  
I Stockholm råder det stor brist på idrottsanläggningar, vilket 
innebär att det är en hård konkurrens om de få tider som finns. 
Bristen på idrottsanläggningar drabbar framförallt barn och unga 
som får sämre möjligheter att träna och idrotta. Samtidigt som den 
här bristsituationen rådet kan många av stadens skolidrottssalar i 
nuläget inte utnyttjas på kvällstid och helger. Totalt rör det sig om 
35 av stadens drygt 120 grundskolor med idrottslokaler som inte är 
tillgängliga att boka och användas av idrottsföreningarna utanför 
skoltid och det är ett enormt slöseri. 
  
Enligt idrottsförvaltningen finns det inga formella hinder för att 
bokningsbara idrottssalar bokas ut av förvaltningen efter skolans 
verksamhetstid på loven eller då skolorna inte har behov av 
lokalerna. Däremot kan den praktiska hanteringen gällande ansvar, 
tillsyn och städning utgöra ett hinder i dagsläget. Arbete med att 
klargöra faktiska hinder och identifiera åtgärder pågår inom ramen 
för budgetuppdrag 2024. 
  
Vi menar att budgetuppdraget från den rödgröna majoriteten har 
getts en alldeles för lång tidsram. Givet den information som redan 
finns att tillgå är det orimligt att det ska ett helt år för att ta fram en 
rapport. Mer idrottsyta behövs här och nu, och att öppna fler 
idrottslokaler vid stadens skolor är den lägst hängande frukter av 
alla. Det är obegripligt varför det socialdemokratiska styret i 
Stockholm inte vill ta till förhållandevis enkla åtgärder för att lösa 
fler träningstider till stadens barn och unga. Bara genom att bättre 
utnyttja skolidrottslokaler som redan finns skulle omkring 4 500 
timmar kunna öppnas upp för idrottsföreningarna varje månad. 
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Handlingar i ärendet 
 SKA 2024/40-2 (Godkänd - R 1) Svar motion idrott 
 SKA 2024/40-1 Följebrev Motion om att öppna 

idrottslokalerna vid stadens skolor för barn och unga under 
loven, KS 2023/1388 
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§ 18 
Remiss avseende förslag till ändring av förordningen om 
läroplan för förskolan  
Kontorsyttrande som svar på remiss från kommunstyrelsen 
(dnr KS 2024/392) 
SKA 2024/181 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd lägger kontorsyttrandet till 

handlingarna. 
  

  
 

Sammanfattning av ärendet  
Skolverket har fått i uppdrag av regeringen att se över området 
digitalisering i förskolans läroplan. 
  
Förvaltningen är i huvudsak positiv till de förslag till ändringar i 
förskolans läroplan som Skolverket föreslår. 
  
Förvaltningen instämmer i Skolverkets konsekvensutredning att 
förslaget kan få följden att användandet av digitala lärverktyg 
minskar inom förskolans utbildning. Detta kan få som konsekvens 
att barns förutsättningar att utveckla digital kompetens inte blir 
likvärdig vilket kan ge negativa följder för barns möjlighet till 
delaktighet och inflytande. Följderna av en försämrad digital 
kompetens hos personal kan bli som störst för barn i behov av 
särskilt stöd och för barns möjlighet att utveckla sitt eller sina 
modersmål och/eller nationella minoritetsspråk. 
  
Förvaltningen anser att de förstärkta skrivningarna om rörelse och 
högläsning kan bidra till att ge barn fler möjligheter till utveckling, 
lärande, hälsa och välbefinnande. 
  
Förvaltningen ser positivt på att förskollärarna i förslaget får ett 
förstärkt ansvar att värdera och välja både arbetssätt och lärverktyg. 
Användandet av vilka lärverktyg som ska användas i 
undervisningen med barnen ska utgå från forskning och beprövad 
erfarenhet. 
  
Förvaltningen ser behov av vidare kompetensutveckling för 
förskolans medarbetare avseende hur digital teknik stimulerar barns 
utveckling och lärande. 
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Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller konstaterar att det finns ett förslag 
till beslut. Stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2024/181-2 (Godkänd - R 1) Kontorsyttrande läroplan 
0405 (002) 
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§ 19 
Patientsäkerhetsberättelse 2023 för Hemmet för gamla 
och Enskededalens dagverksamhet  
SKA 2024/172 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd lägger 

patientsäkerhetsberättelsen för Hemmet för gamla och 
Enskededalens dagverksamhet 2023 till handlingarna. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Skarpnäcks stadsdelsnämnd har som vårdgivare det yttersta 
ansvaret för att det bedrivs ett systematiskt patientsäkerhetsarbete 
och att aktivt arbeta förebyggande för att förhindra vårdskador. 
Vårdgivaren ska planera, leda och kontrollera verksamheten på ett 
sådant sätt som leder till att kravet på god vård enligt hälso- och 
sjukvårdslagen upprätthålls och är skyldig att varje år upprätta en 
patientsäkerhetsberättelse. 
  
Övergripande mål för Hemmet för gamla och Enskededalens 
dagverksamhet är att ge en säker vård och omsorg av hög kvalitet, 
som uppfyller de krav och mål som gäller enligt hälso- och 
sjukvårdslagen, patientsäkerhetslagen och socialtjänstlagen. 
Samverkan internt inom verksamheten men också externt utvecklas 
ständigt. Medarbetare deltar i flera samverkansforum dels för en 
ökad delaktighet men också för en bibehållen god säkerhetskultur. 
Under 2023 har mycket av fokus även legat på att stärka det 
teambaserade arbetssätt som medarbetarna använder sig av i den 
personcentrerade vården. 
  
Kompetensutveckling i kunskaperna om fall och fallprevention för 
att minska antal fall samt för att stärka det fallförebyggande arbetet 
har genomförts. Resultatet har visat på en minskning av antal fall 
med 40 procent, vilket överstiger uppsatta mål. Verksamheten har i 
de granskningar som utförts visat på en god följsamhet till gällande 
lagar och föreskrifter. Genom egenkontroll har utvecklingsområden 
identifierats. Åtgärder för att förbättra eller stärka områdena har 
genomförts både kortsiktigt och långsiktigt genom upprättade 
handlingsplaner. 
  
Fokusområden för 2024 är: 
- Signering av läkemedel 
- Tvärprofessionellt teamarbete 
- Fortsatt kompetensutveckling av omvårdnadspersonal 
Mål för 2024 
- Förbättrad analys av oönskade händelser 
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- Utveckla rutiner och arbetssätt gällande psykisk hälsa/ohälsa. 
- Utveckla rutiner och arbetssätt gällande dokumentation vid risk 
för ohälsa i munnen. 
- Utveckla rutiner och arbetssätt gällande dokumentation vid risk 
för ohälsa kopplad till kontinens. 

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2024/172-3 (Godkänd - R 1) Patientsäkerhetsberättelse 
för Hemmet för gamla och Enskededalens dagverksamhet 

 SKA 2024/172-2 (Godkänd - R 1) Patientsakerhetsberattelse 
2023 
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§ 20 
Månadsrapport  
SKA 2024/127 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd lägger månadsrapporten för 

perioden januari-mars 2024 till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Ärendet syftar till att redovisa prognos på helårsutfall för 
Skarpnäcks stadsdelsnämnd. Prognosen lämnas per 
verksamhetsområde och baseras på föregående månad. För hela 
nämndens verksamhetsområde prognostiseras ett överskott om +1,4 
mnkr före resultatöverföringar och ett överskott om +3,5 mnkr efter 
resultatöverföringar. För investeringar prognostiseras ett utfall inom 
fastställd budget. 

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2024/127-3 (Godkänd - R 1) Månadsrapport Mars 2024 
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§ 21 
Inkomna och utgående skrivelser från medborgare, 
protokollsutdrag, m.m. enligt lista  
SKA 2024/8 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd lägger anmälan till 

handlingarna. 

  
  
  
 

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar att anmälan läggs till 
handlingarna. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut. Ordförande finner att stadsdelsnämnden beslutar 
enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2024/8-8 Skrivelselista 2024-04-25 
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§ 22 
Inkomna medborgarförslag enligt lista  

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden överlämnar inkomna medborgarförslag 

med följande diarienummer till förvaltningen för 
handläggning: 

  
SKA 2024/170 
SKA 2024/212 
SKA 2024/213 
  

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar att medborgarförslagen 
överlämnas till förvaltningen för handläggning. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut. Ordförande finner att stadsdelsnämnden beslutar 
enligt förslaget 
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§ 23 
Anmälan av protokoll och minnesanteckningar enligt 
lista  

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden lägger förvaltningsgruppens protokoll 

från den 18 april 2024 till handlingarna. 

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar att anmälan läggs till 
handlingarna. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut. Ordförande finner att stadsdelsnämnden beslutar 
enligt förslaget. 
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§ 24 
Skrivelser från nämndens råd enligt lista  

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden lägger pensionärsrådets protokoll 

från den 18 april till handlingarna. 

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar att anmälan läggs till 
handlingarna. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut. Ordförande finner att stadsdelsnämnden beslutar 
enligt förslaget. 
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§ 25 
Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter  

Sammanfattning av ärendet  
Inga texter har inkommit. 
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§ 26 
Anmälan av delegationsbeslut avseende allmänna 
ärenden enligt lista  

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden lägger anmälan av delegationsbeslut med 

följande diarienummer till handlingarna: 
  

SKA 2024/151 
SKA 2024/189 
SKA 2024/200 
  

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar att anmälan läggs till 
handlingarna. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut. Ordförande finner att stadsdelsnämnden beslutar 
enligt förslaget 
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§ 27 
Borttagen på grund av sekretess  
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§ 28 
Borttagen på grund av sekretess  
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§ 29 
Borttagen på grund av sekretess  
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